



The European Schools are an intergovernmental organisation providing multilingual, multicultural and multinational education. The European School of Mol is recruiting a

French language (L2/L3) teacher for the Secondary School

Principal Tasks:

Teaching French as a foreign language for 21 periods/week to students of 11-18 years of age.

(<http://www.eursc.eu/Syllabuses/Forms/Syllabuses.aspx#InplviewHash6c956721-f3c3-4fd5-9e1d-b9145586a3a7>)

Profile:

- hold the required pedagogical qualifications to teach French as a foreign language for the age group concerned;
- you are fluent in French;
- knowledge of Dutch and/or English would be an asset;
- recent experience of teaching 11 - 18 year old pupils;
- be a good team worker in a dynamic, multilingual and multicultural team.

Offer:

We are offering a locally recruited teachers' contract of definite duration under local conditions of employment from September 1, 2017 until August 31, 2019.

Interested?

Applications (in PDF format) including a cover letter, CV (Europass format) and a copy of your diploma/qualification (no more than three attached documents in total) should be sent by email only to the following address: recruitmentsecondary@esmol.be, for the attention of Mrs T. Van Opstal, deputy director secondary school. These should arrive not later than June 12, 2017. The subject of the email should be "French foreign language teacher - SURNAME name" (example: French foreign language teacher - DUPONT Jeanne). The attached documents should be named in the same manner, with numbers following your SURNAME and name as follows: 1 for the cover letter, 2 for the CV, and 3 for copies of diplomas (example: French foreign language teacher - DUPONT Jeanne 1 etc.)

Please note that we will only accept applications that have been sent to the email above. Incomplete applications or applications that do not follow the instructions as laid out will not be considered by the selection committee.

Europawijk 100 - (BE) 2400 Mol

www.esmol.be

Administration - Administratie:

Tel. +32(0)14/56.31.01 |
E-mail: dir@esmol.be

Primaire - Primary - Lagere school:

Tel. +32(0)14/56.31.80 | Fax +32(0)14/56.31.83
E-mail: prim@esmol.be

Secondaire - Secondary - Middelbare school:

Tel. +32(0)14/56.31.03 | Fax +32(0)14/56.31.41
E-mail: sec@esmol.be



Les Écoles européennes sont une organisation intergouvernementale dispensant une éducation multilingue, multiculturelle et multinationale. L'École européenne de Mol recrute un(e) professeur(e) pour enseigner

le Français Langue Etrangère (L2/L3) pour le cycle secondaire

Description de la fonction:

Enseigner le Français Langue Etrangère (L2/L3) approximativement 21 périodes hebdomadaires à des élèves âgés de 11 à 18 ans suivant le programme des Ecoles européennes.

(<http://www.eursec.eu/Syllabuses/Forms/Syllabuses.aspx#InplviewHash6c956721-f3c3-4fd5-9e1d-b9145586a3a7=>)

Profil:

- vous avez les qualifications requises pour enseigner le Français Langue Etrangère (L2/L3) pour le groupe d'âge concerné;
- vous avez une excellente connaissance de la langue française (la connaissance du néerlandais et ou de l'anglais est un atout);
- vous avez une expérience récente d'enseignement pour des élèves de 11 à 18 ans;
- vous aimez travailler en équipe pour renforcer une équipe dynamique, multilingue et multiculturelle.

Conditions:

Nous offrons un contrat à durée déterminée de chargé(e) de cours suivant la législation locale de l'emploi à partir du 1^{er} septembre 2017 jusqu'au 31 août 2019.

Intéressé(e)?

Envoyer votre candidature (format PDF) accompagnée d'une lettre de motivation, un CV (format Europass) et une copie de vos diplômes/qualifications (pas plus de trois documents joints au total) par courriel uniquement à l'adresse suivante: recruitmentsecondary@esmol.be, à l'attention de Mme T. Van Opstal, directrice adjointe, pour le 12 juin 2017 au plus tard. Vous êtes prié(e)s de mentionner "Professeur de Français L2/L3 - NOM prénom" (exemple: Professeur de Français L2/L3 - DUPONT Jeanne). Les documents joints doivent être nommés de la même manière, avec des numéros suivants votre NOM et prénom comme suit: 1 pour la lettre d'accompagnement, 2 pour le CV, et 3 pour les copies des diplômes (exemple: Professeur de Français L2/L3 - DUPONT Jeanne 1 etc.)

Veillez noter que nous accepterons uniquement les candidatures adressées à l'adresse email ci-dessus. Les candidatures incomplètes ou qui ne suivent pas les consignes indiquées ne seront pas prises en compte par le comité de sélection.

Europawijk 100 - (BE) 2400 Mol

www.esmol.be

Administration - Administratie:

Tel. +32(0)14/56.31.01 |

E-mail: dir@esmol.be

Primaire - Primary - Lagere school:

Tel. +32(0)14/56.31.80 | Fax +32(0)14/56.31.83

E-mail: prim@esmol.be

Secondaire - Secondary - Middelbare school:

Tel. +32(0)14/56.31.03 | Fax +32(0)14/56.31.41

E-mail: sec@esmol.be